



SAMSUNG 2016 年度 香港傑出運動員選舉

SAMSUNG 2016 HONG KONG SPORTS STARS AWARDS

SAMSUNG

附件

有關香港傑出運動員選舉

首屆香港傑出運動員選舉在 1986 年由商業機構主辦，只有「香港傑出運動員」一個獎項。在 2000 年起，港協暨奧委會在康樂及文化事務署資助下，接棒成為選舉的主辦機構，傳承和發揚了香港傑出運動員選舉的使命及就香港運動員優秀成績作出肯定。現時，香港傑出運動員選舉共包括六個選舉項目，分別是「香港傑出運動員」、「香港傑出青少年運動員」、「香港最佳運動隊伍」、「香港最佳運動組合」、「香港最具潛質運動員」及「香港最具體育精神運動員」，其中首四個選舉項目接受公眾及記者投票，使選舉更具認受性。2006 年開始，更設立「星中之星香港傑出運動員大獎」，以表揚票數最高的「香港傑出運動員」。

上一屆選舉，本會一共收到 46 個體育總會合共 120 個提名，包括 92 位候選運動員、9 隊運動隊伍及 19 組運動組合。23 個獎項分別由 13 個體育總會奪得。2016 年度的選舉由三星電子香港有限公司連續第四年冠名贊助。

Subvented by
資助機構



Principal Partner
首席夥伴



Official Partner
官方夥伴



Media Partner
媒體夥伴





SAMSUNG 2016 年度 香港傑出運動員選舉

SAMSUNG 2016 HONG KONG SPORTS STARS AWARDS

SAMSUNG

Appendix

About Hong Kong Sports Stars Awards (HKSSA)

The Hong Kong Sports Stars Awards was first organized by a commercial corporation in 1986 with only one award category. The Federation took over as the Organizer of the Awards with the financial support from Leisure and Cultural Services Department in 2000, to continue its legacy and to give recognition to Hong Kong athletes who had attained remarkable achievement. This year, Samsung Electronics H.K. Company, Limited continues to be the Title Sponsor of the Samsung 2016 HKSSA for the fourth consecutive years.

Presently, the Awards included six categories, namely “Hong Kong Sports Stars Awards”, “Hong Kong Junior Sports Stars Awards”, “Hong Kong Sports Stars Award for Team Only Sport”, “Hong Kong Sports Stars Awards for Team Event”, “Hong Kong Most Promising Sports Stars Awards” and “Hong Kong Sportsmanship Sports Stars Award”. The first 4 categories are opened for voting by public and the sports press to ensure a wide recognition. The prestigious “Best of the Best Sports Stars Award” is presented to the awardee with the highest votes among the eight awardees of the “Hong Kong Sports Stars Awards” starting from 2006.

In 2015 the HKSSA received 120 nominations from 46 National Sports Associations (NSAs), with 92 athletes competing for “individual awards”, 9 teams for “team only awards” and 19 teams for “team events awards”. 23 awards were shared among 13 NSAs.

Subvented by
資助機構



康樂及文化事務署
Leisure and Cultural
Services Department

Principal Partner
首席夥伴



新世界發展
New World Development

Official Partner
官方夥伴



Media Partner
媒體夥伴

